

新聞速遞

News Express

電腦化資格考試

Computer-based qualifying examination (“CBE”)

為提供另一個選擇及彈性予考生，監管局今年為營業員資格考試推出電腦化考試新試行計劃。由 2019 年 7 月起，每月將舉辦一次電腦化資格考試。

監管局所有資格考試現時由職業訓練局高峰進修學院舉辦。電腦化考試的答題模式、考試時間及考試費用，均與筆試形式進行的營業員資格考試相同。然而，電腦化考試只接受透過高峰進修學院的網站報名。

有興趣的考生請留意，由於電腦化考試僅屬試行計劃，每次電腦化考試的考生人數將以 100 人為上限，額滿即止。考生亦可如常報考現有以筆試形式進行的營業員資格考試，但考試並非和電腦化考試同日舉行。

有關所有資格考試的報名詳情（包括電腦化考試及筆試形式考試）、即將舉行的考試時間表、重要日期及考試範圍等，請瀏覽監管局網站：www.eaa.org.hk

In order to provide another option and flexibility for candidates, a new pilot scheme of CBE for the Salespersons Qualifying Examination (“SQE”) has been launched this year. Starting from July 2019, there will be one CBE every month.

All the EAA’s qualifying examinations are now administered by the Institute of Professional Education And Knowledge (“PEAK”) of the Vocational Training Council. The format, duration and examination fee of the computer-based SQE will be the same as that of the paper-based SQE. However, the CBE will only accept online registration through the PEAK’s website.

Interested candidates are advised to note that the CBE is only a pilot scheme and the number of candidates for each CBE will be limited to 100. Registration will close when the quota is full. The existing paper-based SQE, though not scheduled on the same date as the CBE, will remain for candidates’ registration as usual.

For the registration details of all qualifying examinations (including the CBE and paper-based ones), as well as the forthcoming examination schedules, key dates and examination syllabus, please visit the EAA’s website at www.eaa.org.hk

